



للايفع
بورصة عمان
السيد محمد
السيد محمد
السيد محمد

4/5

التاريخ: 2017/2/26

اشارتنا: GMOF/2017/03

السيد محمد الحوراني

رئيس هيئة الأوراق المالية الأكرم

الموضوع: اجتماع مجلس الادارة بتاريخ 2017/2/23

تحية طيبة وبعد،

بالاشارة لأحكام المادة (43/د) من قانون الأوراق المالية رقم (76) لسنة 2002 والتي يتوجب على كل مصدر اصدار بيان بأي معلومة جوهرية فور علمه بها وتزويد الهيئة به، وأحكام المادة (8) من تعليمات افصاح الشركات المصدرة والمعايير المحاسبية ومعايير التدقيق لسنة 2004 والتي تنص على ما يلي: "على الشركة المصدرة اعلام الهيئة ودون ابطاء بأي وسيلة تحقق السرة المطلوبة واصدار بيان علني فوراً عند توفر أي معلومة جوهرية ...".

نود اعلامكم بأن مجلس ادارة بنك سوسيتيه جنرال - الأردن قد قرر في اجتماعه المنعقد بتاريخ 2017/2/23 الموافقة على البيانات المالية الختامية للبنك للسنة المنتهية بتاريخ 2016/12/31، والتي أظهرت نموا في صافي ربح السنة بنسبة 9 % ليلبلغ 10.9 مليون دينار، علما بأن هذه البيانات خاضعة لموافقة البنك المركزي الأردني عليها.

كما قرر المجلس التوصية الى الهيئة العامة في اجتماعها العادي السنوي بتوزيع ارباح بقيمة 7 مليون دينار، تمثل 7% من راس المال شريطة موافقة البنك المركزي الأردني على ذلك، وتفويض رئيس المجلس بتحديد موعد ومكان الاجتماع.

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام والتقدير ،،،،

المدير العام

نديم قبوات



نسخة /

بورصة عمان

مركز ايداع الأوراق المالية

SOCIETE GENERALE
DE BANQUE-JORDANIE
بنك سوسيتيه جنرال
الاردني



Date: 26/2/2017

Ref: 03/2017/GMOF

Mr. Mohammad Al Hourani

Executive Chairman

للمستشار
م. بركة عاز
م. السيد
2/2

Subject: Board of Directors meeting dated 23 February 2017

Referring to the provisions of Article (43 / d) of the Securities Law No. (76) for the year 2002, which must ensure that each company has to issue a statement of any material decisions and provide the Jordan Security Commission with such statement, and the provisions of Article (8) of disclosure, accounting standards and auditing standards instructions, for the year 2004, which states the following: *"the issuing company shall inform the Jordan Security Commission without any delay by any means and issue a public statement immediately when there is any substantial and material decision ..."*.

We would like to inform you that the Board of Directors of Societe Generale De Banque - Jordan has resolved in its meeting held on 23.02.2017 to approve the final financial statements of the Bank for the year ended on 31/12/2016, which showed growth in net profit for the year increased by 9% to JD 10.9M, noting that it is subject to the approval of the Central Bank of Jordan.

The Board of Directors also resolved to recommend to the General Assembly in its annual ordinary meeting to distribute a dividend of JD 7 million, representing 7% of the share capital subject to the approval of the Central Bank of Jordan, and to delegate the Chairman to set a date and place for the meeting.

General Manager

Nadim Abawat

Cc/ ASE

**SOCIETE GENERALE
DE BANQUE-JORDANIE**
بنك سويسيه جنرال
الاردن